

EXCLUSIVE OFFERS FOR STAFF AND STUDENT OF THE HONG KONG POLYTECHNIC UNIVERSITY

香港理工大學員工及學生專享優惠



PLEASE QUOTE PROMOTION CODE
預訂時請提供優惠碼

POLYU2020



**15% OFF
FOR BUFFET**
MAXIMUM 12 PERSONS

自助餐八五折優惠
最多十二位



**15% OFF
FOR A LA CARTE MENU**
MAXIMUM 8 PERSONS

自選菜單八五折優惠
最多八位



**15% OFF
FOOD AND BEVERAGE
CONSUMPTION**
MAXIMUM 8 PERSONS

食物餐飲消費八五折優惠
最多八位



**15% OFF
FOOD AND BEVERAGE CONSUMPTION**
MAXIMUM 12 PERSONS

食物餐飲消費八五折優惠
最多十二位



**10% OFF
FOOD AND BEVERAGE CONSUMPTION**
EXCLUDING CONSUMPTION AT SEN OF JAPAN & BOBBY BOX • MAXIMUM 12 PERSONS

食物餐飲消費九折優惠
SEN OF JAPAN及BOBBY BOX消費除外•最多十二位

BOOK NOW 立即預訂

 **2252 5888**

 info@thekerryhotels.com

 Kerry Hotel, Hong Kong, 38 Hung Luen Road, Hung Hom Bay, Kowloon, Hong Kong
香港九龍紅磡灣紅鸞道38號香港嘉里酒店

- The offer is valid from 24 August till 30 December 2020, both days inclusive.
- Black-out dates: 1 October, 22 December, 24-25 December 2020.
- Prices are subject to 10% service charge.
- Advance booking with special code "POLYU2020" is necessary, except consumption at Dockyard; subject to restaurant's availability.
- The offer cannot be used in conjunction with credit card discounts, other promotional offers, membership privileges, gift certificates or Golden Circle Award Points redemption.
- The offer is not applicable to wine dinners, private events, private room bookings, special promotions or menus, catering service, ticket-selling events, festive and designated items, sales merchandise.
- Please present an eligible staff / student ID card issued by the Hong Kong Polytechnic University for offer entitlement. The offer is non-transferable.
- To enjoy the discount at Dockyard, guests are required to place the order at cashier. Offer is not applicable for order from Dockyard mobile app / electronic kiosk.
- Kerry Hotel, Hong Kong reserves the right to amend or withdraw the terms and conditions or terminate this offer without prior notice. In case of dispute, Kerry Hotel, Hong Kong's decision shall remain final.

- 優惠期由2020年8月24日至2020年12月30日（包括首尾兩天）。
- 優惠不適用於2020年10月1日、2020年12月22日及2020年12月24-25日。
- 所有價目另設加一服務費。
- 需提前以優惠碼「POLYU2020」預訂，百味村除外；按餐廳供應情況而定。
- 優惠不可與其他信用卡折扣、推廣優惠、會員專享優惠、禮券或貴賓金環會獎勵積分兌換優惠同時使用。
- 優惠不適用於佳釀晚餐、私人宴會、貴賓房預訂、特別推廣優惠、特別推廣餐單、餐飲宴會服務、門票銷售活動、節日及指定產品及銷售商品使用。
- 入座時請出示有效之香港理工大學員工證或學生證核實身份。優惠不可轉讓他人使用。
- 客人需要在百味村櫃台下單方可享用折扣。優惠不適用於以百味村應用程式或自助售賣機下單。
- 香港嘉里酒店保留隨時更改及取消任何條款及細則，或停止供應此優惠而不需作預先公佈，並以香港嘉里酒店最終決定為準。

OVER
THE MOON
賞悅 · 賞月

• COLLECTION 2020 •

LIGHT UP THIS MID-AUTUMN
WITH THE WARMTH OF REUNION

用團圓的喜悅照亮中秋



KERRY HOTEL
— Hong Kong —
香港嘉里酒店

Exclusive Festive Offers for Staff and Student of The Hong Kong Polytechnic University:

Enjoy exclusive 30% savings on any purchase of our festive mooncakes from now till 13 September 2020.

- Please quote promotion code "POLYU2020" for discount entitlement.
- Available from now till 13 September 2020
- Available on a first-come-first-served basis and while stock lasts.
- Kerry Hotel, Hong Kong reserves the right to amend or withdraw the terms and conditions or terminate this offer without prior notice.
- In case of dispute, Kerry Hotel, Hong Kong's decision shall remain final.

香港理工大學員工及學生專享中秋節慶月餅折扣優惠：

- 由即日起至2020年9月13日，選購指定中秋月餅即享七折優惠。
- 預訂時請提供優惠碼「POLYU2020」以享用有關優惠。
- 優惠期由即日起至2020年9月13日。
- 數量有限，先到先得，售完即止。
- 香港嘉里酒店保留隨時更改及取消任何條款及細則，或停止供應此優惠而不需作預先公佈，並以香港嘉里酒店最終決定為準。

	Shangri-La Signature Mooncake - Signature Red Bean Paste with 30-Year Aged Mandarin Peel Mooncakes (8 pieces) 香傳精選月餅 香傳三十年陳皮豆沙月餅 (八件裝)	Double Egg Yolks with White Lotus Seed Paste Mooncakes (4 pieces) 雙黃白蓮蓉月餅 (四件裝)	Mini Custard Mooncakes with Mashed Egg Yolk (8 pieces) 迷你奶皇月餅 (八件裝)
Original Price 原價	HK\$488	HK\$428	HK\$378
30% Discount for Staff and Student of PolyU 理工大學員工及學生專享7折優惠	HK\$341.6	HK\$299.6	HK\$264.6

For orders and enquiries, please contact us at 2252 5320 or email at hungtong.khkh@thekerryhotels.com.

如欲預訂或查詢，請致電2 252 5320 或電郵至 hungtong.khkh@thekerryhotels.com 與我們聯絡。

38 Hung Luen Road, Hung Hom Bay, Kowloon, Hong Kong
香港九龍紅磡灣紅鸞道38號

OVER THE MOON

賞悅 · 賞月

· COLLECTION 2020 ·

香格里拉
Shangri-La

KERRY HOTEL
— Hong Kong —
香港嘉里酒店



< 香傳精選月餅：
香傳三十年陳皮豆沙月餅
(八件裝)

< Shangri-La Signature Mooncakes:
Signature red bean paste with
30-year aged mandarin peel mooncakes
(8 pieces)



< 雙黃白蓮蓉月餅 (四件裝)

< Double egg yolks with white lotus seed paste mooncakes (4 pieces)



< 迷你奶皇月餅 (八件裝)

< Mini custard mooncakes with mashed egg yolk (8 pieces)

